
С Ъ В Е Т    З А     Е Л Е К Т Р О Н Н И    М Е Д И И

П Р О Т О К О Л
№ 4 

от заседание, състояло се на  23.01.2006 г.

ПРИСЪСТВАЛИ: доц. д-р Лилия Райчева, доц. д-р Маргарита Пешева,  Мария 
Стефанова, проф. Марко Семов. д-р Райна Николова, Райчо Райков, Стефан Димитров, 
Тома Иванов.
ОТСЪСТВАЛИ: Юлиана Тончева.

ДНЕВЕН РЕД:
1. Разглеждане на проект на Тарифа за таксите за радио- и телевизионна дейност.
2. Докладна от д-р Райна Николова относно процедурите по лицензиране.
3. Докладна от доц. д-р Лилия Райчева относно Становище на СЕМ за понятието 

“добри  нрави”  по  повод  прилагането  на  чл.  10,  ал.  1,  т.  6  от  ЗРТ  с  оглед 
закрилата на малолетните и непълнолетните.

4. Докладна записка от отдел “Лицензиране и регистриране”.
5. Докладна  записка  от  отдел  “Правен”  относно  установено  административно 

нарушение. Докладва Доротея Петрова.
6. Докладна  от  отдел  “Правен”  относно  проект  на  Закон  за  електронните 

съобщения. Докладва Емилия Станева.
7. Отчет  за  дейността  на  направление  “Мониторинг”  за  м.  декември  2005  г. 

докладва Таня Димитрова.
Разни:

• Писмо от ТВ АУТОР за среща със СЕМ.
• Предложение от полската делегация за ревизия на ЕКТТ.

Начало  на  заседанието  11,00  часа,  водено  от  Райчо  Райков,  Председател  на  СЕМ, 
протоколист Михаела Йоргова.

Райчо Райков откри заседанието и предложи за обсъждане дневния ред. 
Лилия Райчева предложи в т. “разни” Съветът да проведе разговор за изпълнението на 
взетите решения.
Мария  Стефанова  предложи  СЕМ  да  приеме  програмата  по  проекта  по  програма 
ФАР.
Други предложения не бяха направени и СЕМ прие с осем гласа “за” дневния ред на 
заседанието.

ПО ТОЧКА “ПЪРВА”:

Райчо Райков  предложи на вниманието на Съвета проекта на Тарифа за таксите за 
радио-  и  телевизионна  дейност,  като  смята,  че  проектът  трябва  да  бъде  внесен  в 
междуведомствената работна група в МК, в която има трима представители на СЕМ 
(Спаска Янева, Борислав Шабански, Веселина Петрова). Обърна внимание на Съвета, 
че  при  определяне  на  годишната  такса  за  мониторинг,  би  следвало  тогава   да  се 
разглеждат  операторите  – местен,  регионален,  национален,  и това да носи различна 
тежест, т.е. тези които работят в повече точки или в цялата страна и трябва да бъдат 
мониторирани, да плащат повече , а в случая това е изравнено. 
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Според Тома Иванов е добре, че документът се работи от представители на различни 
институции, така отговорността няма да поеме изцяло СЕМ, но не е убеден, че отново 
няма да се провалят нещата. Трудно може да се направи Тарифа така, че едновременно 
да удовлетворява СЕМ, МФ и АБРО. Сигурен е, че отново ще има атаки и едва ли ще 
издържи в съда. 
Според  Райчо  Райков неприемливо  е  едно  софийско  радио  и  такова,  каквото  е 
например “Дарик радио” да плащат една и съща такса за мониторинг.  По-нататък, г-н 
Райков отбеляза, че в докладната на Веселина Петрова липсват конкретните числа.
Веселина  Петрова  предлага  проекта  на  Тарифа,  като  е  написала  като  забележки 
въпросите, които смята, че трябва да бъдат обсъдени. (Докладна записка с проект на 
Тарифа  за  таксите  за  радио-и  телевизионна  дейност  с  вх.  № 013-41/23.01.2006  г.  е 
приложена към Протокол № 4). Поставя въпроса доколко е уместно да се включат в чл. 
1  текстовете  на  ал.  7  на  чл.  102  от  ЗРТ.  Ако  Съветът  реши,  че  тези  принципи  за 
определяне на таксите следва да бъдат включени,  тогава в чл. 1 ще бъдат изброени 
принципите:  1.  равнопоставеност  на  радио-  и  телевизионните  оператори;  2. 
пропорционалност  по  отношение  на  административните  разходи;  3.  насърчаване  на 
конкуренцията и на предоставянето на нови услуги; 4. задоволяване потребностите на 
обществото  от  качествени радио-  и телевизионни услуги.  Г-жа Петрова смята,  че  е 
въпрос  на  целесъобразност  дали  да  залегнат  и  да  бъдат  включени  в  тарифата  тези 
принципи. В работната група е обсъждано дали да бъде записан текста относно броят 
на регистрираните жители, които могат да бъдат обслужени от лицензираната дейност. 
Включени са до 100 000 жители; от 100 000 до 500 000 жители и над 500 000.
Райчо Райков  поясни, че идеята е била, че в повечето градове в страната с население 
до 100 000 жители, се счита, че това са местни оператори; до 500 000 се приема, че това 
са големите градове и регионалните оператори и над 500 000  - националните.
Веселина  Петрова  продължи  с  представянето  на  проекта.  Обърна  внимание  върху 
въпроса дали в размера на годишната лицензионна такса следва да се поставят отново 
критериите  –  дали  за  радиодейност  /телевизионна  дейност,  следва  да  се  събират 
различни годишни такси в зависимост от това дали операторът е с местен, с регионален 
или  с  национален  обхват.Веселина  Петрова  отбеляза,  че  в  този  първи  раздел  не  са 
включени такси за конкурсни книжа. Според работната група не е задължително да се 
включат такива такси – въпрос на преценка по целесъобразност е дали те ще бъдат 
включени  в  тарифата  или  допълнително  ще  бъдат  определени  от  Съвета  при 
подготовката  и  при  утвърждаването  на  конкурсните  книжа  за  провеждане  на 
конкурсите  за  издаване на лицензии.  Въпросът с  регистрационните такси  заслужава 
повече внимание, смята г-жа Петрова, тъй като съгласно текста на чл. 125а, ал. 4, изр. 2 
от ЗРТ при регистрирането не могат да се поставят ограничения, свързани с обхвата на 
разпространение на програмата.  Според нея в случая не може да се използва критерия 
“териториален обхват на дейността”. Следващият въпрос, който поставя г-жа Петрова, 
е  доколко  може  да  се  използва  критерия  “брой  на  регистрираните  жители”,  и  ако 
Съветът реши, че трябва да се включи този критерий, тогава пита при определяне на 
тези такси, как ще се определя броят на регистрираните жители, които се обслужват от 
регистрираната дейност. Смята въпроса за сложен, като го предлага като вариант, но не 
е  убедена,  че  трябва  да  залегне  в  тарифата.На  следващо  място,  Веселина  Петрова 
постави още един въпрос – доколко могат да се диференцират таксите за промени в 
регистрираните обстоятелства – отново в зависимост от регистрираните жители, които 
могат да бъдат обслужени от съответната дейност.  Същата забележка е отбелязана и 
при  размера  на  годишната  регистрационна  такса.  Отново  смята,  че  не  може  да  се 
използва този критерий. При реда на заплащане на таксите почти са възпроизведени 
разпоредбите от предходната (отменената)  Тарифа, като е премахнат текста, свързан с 
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обратната сила, т.е операторите да заплащат таксите от момента на тяхната лицензия, 
съответно – регистрация. 
Райчо Райков изложи разсъждения по въпроса дали не се поставят в различни условия 
лицензирани и регистрирани оператори.  Конкретно,  даде следния пример:  телевизия 
“ТВ 7” се разпространява само в София, а в същото време тв “СКАТ”, например,  се 
титулува  “национална  телевизия”  и  се  разпространява  в  страната.  Пита  какви 
съображения могат да се приведат  срещу тази теза и в нейна защита. 
Лилия Райчева  зададе въпрос: във връзка с чл. 1, т.  1 и т. 2, т.е.  двата критерия в 
определен момент могат да си противоречат. Затова смята, че  трябва да бъде записано 
като текст.
Райчо Райков отбеляза, че Тарифата следва закона и не може да бъде различна от него. 
Щом на първо място е записано “според броя на жителите”, това означава, че той е по-
важният критерий. На второ място е заложено според териториалния обхват.
Лилия Райчева  в  продължение  на  изказването  си  отбеляза,  че  Съветът  е  гласувал 
решения за много промени в точките на излъчване. Освен това, при разрешаването на 
регистрация чрез кабел и сателит, дали има разграничение по отношение на таксата – 
дали ще се броят абонатите.
Райчо  Райков   отбеляза,  че  никой  не  очаква  на  това  заседание  да  се  приеме 
окончателния вариант на тарифата.  Вероятно на заседание,  което Съветът следва да 
проведе в четвъртък – 26.01.2006 г., СЕМ ще подготви вариант, който трябва да бъде 
внесен в междуведомствената работна група. Съгласен е, че се появяват много въпроси 
и е  готов  да приеме тезата  на Лилия Райчева,  че всички регистрирани оператори с 
разпространение по кабел и сателит трябва да заплащат една и съща такса. 
Тома Иванов обърна внимание върху въпрос, свързан с включване на представител на 
АБРО в междуведомствената работна група, като смята,  че ако такъв не е включен, 
СЕМ следва да направи предложение до зам.-министъра на културата г-жа Ина Килева 
за включването на представител в междуведомствената група. Като аргумент изтъкна 
факта, че ако се стигне до оспорване на Тарифата , АБРО именно ще е страната, която 
ще оспори тази тарифа. 
След проведеното обсъждане СЕМ прие с осем гласа “за” следните решения:
СЕМ да изпрати непосредствено след това заседание писмо до зам.-министър Ина 
Килева, като в писмото бъде отбелязано, че в четвъртък (26.01.2006 г.) СЕМ ще 
има окончателно вариант на Тарифата със съответните числа; в писмото ще бъде 
написано, че СЕМ счита за наложително в работната група да бъде включен и 
представител на АБРО. В чл. 1 следва да залегнат принципите на чл. 102, ал. 7 от 
ЗРТ.

ПО ТОЧКА “ВТОРА”:

Райна  Николова  представи  на  вниманието  на  Съвета  докладна  записка  относно 
процедурите  по  лицензиране.  (Докладна  записка  с  вх.  №  013-1219/23.01.2006  г.  е 
приложена към Протокол № 4). 
След  проведеното  обсъждане  и  направените  предложения  по  точките,  залегнали  в 
докладната, СЕМ взе следните решения:

• По т. 1 – първа, втора и трета група радио- и телевизионни оператори, 
които излъчват на основание на § 9а, съотв. ал. 1, ал. 2 и ал. 1 от ПЗР на 
ЗРТ  – СЕМ  гласува  с  осем  гласа  “за”   отдел  “Лицензиране  и 
регистриране” да подготви до 26.01.2006 г. списък на операторите с 
информация в табличен вид по групи, области и градове, като под 
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черта бъде изписано кои са операторите по съответната алинея на 
съответния параграф;

• По  т.  2  –  информация  относно  правния  статус  на  медиите  за  всяка 
категория оператори (от т. 2.1 до т. 2.7, вкл.)– СЕМ гласува с осем гласа 
“за” отдел “Лицензиране и регистриране” да подготви информацията 
за 30.01.2006 г. в табличен вид;

•  по  т.  3  –  СЕМ  гласува  с  осем  гласа  “за”  отдел  “Лицензиране  и 
регистриране” да подготви проект на писмо до КРС за попълване на 
липсващата  информация  в  таблицата  относно  правния  статус  на 
операторите по § 9а за заседанието на  30.01.2006 г.;

• по т. 4 – СЕМ гласува с осем гласа “за” решението: Възлага на отдел 
“Лицензиране  и  регистриране”  да  отправи  в  срок  до  24.01.2006  г. 
писмени  запитвания  до  БНР,  БНТ  и  КРС  дали  съществува 
припокриване  на  честотите  на  програмите  на  БНР  и  на  БНТ 
(национално и регионално) с програмите на операторите по § 9а от 
ПЗР на ЗРТ

• по  т.  5  –  СЕМ  гласува  с  осем  гласа  “за”  т.  5.3,  с  обосновка  за 
приоритетите  за  лицензирането  на  операторите  по  ал.  2  на  §9а 
(“Отдел “Лицензии  и  регистрации”  да  подготви за  заседанието  на 
7.02.2006 г. приоритети за лицензирането на операторите по § 9а, ал. 2 
от ПЗР на ЗРТ”) се измества на първа позиция, а останалите точки 
остават в записаната поредност (задачите по подточките от т.  5 са 
записани в докл. с вх. № 013-1219/23.01.2006 г. ; останалите записани 
срокове се запазват.

• По т. 6 – Председателят ще издаде писмена заповед за оправомощаване 
на служител, който да докладва за изпълнение на решенията и сроковете 
относно  лицензирането;  СЕМ  възлага  на  Георги  Караиванов  да 
актуализира  картата  на  операторите,  като  предложи легенда  –  с  какви 
цветове да бъдат обозначени съответните оператори, в срок до 07.02.2006 
г.

• СЕМ  гласува с осем гласа “за”  решение да възложи на граждански 
договор  доц.  Маргарита  Пешева  да  оглави  работна  група  (с 
участието на Борислав Шабански и Георги Караиванов),  която на 
заседанието  в  четвъртък  (26.01.2006  г.)  ще  докладва  относно 
структурата на работата по експертен доклад относно лицензиране 
на операторите по § 9а от ПЗР на ЗРТ; на заседанието в четвъртък – 
26.01.2006 г., членовете на Съвета следва да внесат предложения във 
връзка с експертния доклад.

Маргарита  Пешева  обърна  внимание  на  колегите  си  върху  следните  важни 
обстоятелства. Първото важно обстоятелство е свързано с факта, че нагласите в Съвета 
са, когато един член на СЕМ стане бивш, той да не се въвлича по-нататък в експертни 
взаимоотношения  със  Съвета  (припомни  случая  със  Светлана  Божилова).  Второто 
обстоятелство, което счита за важно да изложи, е, че ако в СЕМ няма пълен консенсус 
тя  да  се  занимава  с  този  въпрос,  никога  не  би  приела  предложението.  Счита,  че 
изключително важно е лицензирането. 
Съветът  единодушно  убеди  доц.  Пешева,  че  всички  са  убедени  в  експертния  й 
потенциал.
Тома  Иванов   отбеляза,  че  подкрепя  решението  Маргарита  Пешева  да  оглави 
работната група, която ще изготви експертния доклад, което не означава, че след това 
единодушно този доклад ще бъде приет.  Той предварително има известни съмнения 
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относно необходимостта въобще от този материал. Съгласен е, че друг не би могъл да 
оглави тази работна група.
След проведения разговор СЕМ прие предложението на заседанието на 26.01.2006 г. 
Маргарита  Пешева да предложи структура  на  работата  и  срокове за  изпълнение  на 
отделните стъпки.

ПО ТОЧКА “ТРЕТА”:

Лилия  Райчева  предложи  на  вниманието  на  СЕМ  план  за  действие  във  връзка  с 
приключване на прецизирането на становището за “добрите нрави”. (Предложение от 
доц. д-р Лилия Райчева с вх. № 013-903/20.01.2006 г. е приложено към Протокол № 4).
Марко Семов е на мнение, че СЕМ трябва да изчака пълния състав на Съвета и да не 
избързва със становището. Освен това, то следва да бъде дискутирано от Обществения 
съвет. Призовава Съвета първо да си осигури пълна подкрепа на хората, които могат да 
имат  отношение,  като  едва  тогава  да  се  предложи  на  вниманието  на  медийните 
специалисти. 
Маргарита Пешева  уважава предложението на доц. Райчева Съветът да реши този 
проблем и той не трябва безкрайно да се провлачва във времето. Второ, също смята, че 
е хубаво СЕМ да изчака пълния състав. На трето място, смята, че не е редно СЕМ да 
регулира  понятието  “добри  нрави”  със  становище  и,  че  е  по-добре,  когато  дойде 
пълният състав на СЕМ и се направи среща с неправителствения сектор, Съветът да 
излезе с обръщение (или декларация), но на тази среща Съветът да не отива с проект на 
становище, а по-скоро – да бъдат разпространени всички материали, вкл. и получените 
допълнително  от  трите  телевизии.  В докладната  си е  изразила  своите  съмнения,  че 
трябва да се регулира тази материя във вида становище – когато Съветът се е опитвал 
да регулира много неща,  реакцията е бивала много силна; няма нагласи в медийния 
сектор, а и в обществото, да бъде регулирано понятието “добри нрави” чрез становище. 
Съветът би могъл да го направи чрез друг документ, тъй като становището въвежда 
задължителност  на  решенията  на  СЕМ.  Именно  оттам  е  произтекъл  и  скандала. 
Съгласна е, че не трябва обаче да се оставя този въпрос, но смята, че е коректно да се 
изчакат новите членове на СЕМ. Това е и начин новите колеги по-бързо  “да влязат в 
крачка” в дейността на Съвета. 
Тома Иванов подкрепи предложението на проф. Семов. 
Според Стефан Димитров Съветът трябва да изчака попълването с новите членове.
Райчо Райков  отбеляза, че съобразно своите правомощия Съветът е длъжен да дава 
становища за начина, по който смята да прилага закона, а в него изрично е записано, че 
не се допуска нарушаване на добрите нрави.  Затова ще опонира на колегите,  които 
смятат,  че  не  е  работа  на  СЕМ  да  дефинира  добрите  нрави.  Смята,  че  въпреки 
трудността да се дефинират добрите нрави, възможно е по линия на опита на чуждите 
регулатори,  но  да  се  намери  “златното  сечение”.  СЕМ  не  може  да  се  отказва  от 
правомощията си и не може да замъглява актовете си, за да не дразни някого. Съгласен 
е,  че  не  бива  да  се  бърза  и  предлага  на  този  етап  да  се  отложи  придвижването. 
Обществото  още  не  е  подготвено,  а  смята,  че  трябва  да  се  направи  сериозна  PR 
кампания. 
Лилия Райчева не вижда защо Съветът бяга от обсъждане на този проект – всеки да си 
даде своите предложения как по-добре да бъде прецизиран текста – по какъв начин да 
звучи.  Всички  са  съгласни,  че  би  следвало  текстовете  да  се  прецизират  и  нейното 
предложение е  едва след като се прецизират текстовете в становището, тогава да се 
организира  следваща  дейност.  Затова  в  момента  предлага  Съветът  да  не  мисли  за 
въпросната  среща,  която  предлага  и  Маргарита  Пешева,  на  която  да  се  обсъди,  а 
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Съветът да извърши своята работа – да огледа текстовете и да бъде определен срок 
(предлага този срок да  бъде следващия понеделник), като всеки един от съветниците да 
предложи  в  каква  посока  да  се  промени  този  текст  на  документа.  Така  Съветът 
предварително  ще  е  наясно  какво  иска  от  този  документ.  Накратко,  предлага  до 
четвъртък съветниците да предложат в каква посока да се прецизират текстовете.
Райчо Райков не би могъл да направи никакви предложения преди да види данните от 
едно широко представително социологично проучване. 
Марко Семов   е категоричен, че СЕМ не може да си затваря очите пред проблема, 
който съществува; пред вулгарния  език, пред съществуващото грубиянство, т.е. пред 
цялата  тази  картина,  която  безконтролно  облъчва  нацията.  Тъй  като  посяга  на 
естетиката  на полугпрамотни и неграмотни собственици на  медии,  предлага  нещата 
така да бъдат изпипани и да има широката интелектуална  подкрепа на обществото, че 
Съветът  морално  да  бъде  спокоен,  че  морално  е  подкрепян  от  мислещите  хора  на 
обществото. Затова настоява нещата да бъдат изпипани – всеки един от съветниците 
може да  си работи  по текстовете,  но  призовава  нищо да не  излиза  прибързано.  Не 
трябва Съветът нищо да приема, докато не бъде попълнен с новите членове.
Лилия Райчева настоява всеки да си даде своите забележки, които да бъдат обобщени.
Маргарита Пешева  пое ангажимент да проведе разговор с г-н Андрей Райчев и на 
следващото заседание ще докладва за възможността от такова социологично проучване. 
С това на този етап дискусията приключи. 

ПО ТОЧКА “ЧЕТВЪРТА”:

Преди  Съветът  да  пристъпи  към  обсъждане  на  тази  точка  от  дневния  ред,  Райна 
Николова постави въпрос относно причината да не са внесени проекти на решения по 
т. І, т.1 от докладната на г-н Шабански, каквито е имало на предишното заседание при 
разглеждане  на  постъпили  искания  за  откриване  на  процедури  за  конкурси  от 
заинтересовани лица. Би искала също да получи отговор на въпроса относно проектите, 
които е предвидено да подготви (при разговор между нея, Райчо Райков и Борислав 
Шабански) Офелия Цонкова. 
Райчо Райков  поясни,  че  е  коментирано  с  Офелия Цонкова,  но  изложената  от  нея 
позиция е била неприемлива,  като отправи забележка,  че д-р Николова (обещала да 
присъства) не е присъствала. 
След последвалия спор Райчо Райков се оттегли от заседанието предвид предстоящата 
му задгранична командировка и след кратка почивка Съветът пристъпи към обсъждане 
на точката без участието на Мария Стефанова (помолила в началото на заседанието да 
бъде освободена поради ангажимент) , Райчо Райков и Стефан Димитров.
По  докладна  записка  от  Б.  Шабански  и  А.  Тодорова  (вх.  №  013-44/20.01.2006  г., 
приложена към Протокол № 4) СЕМ взе решения, както следва:

І.  Искания от заинтересовани лица по смисъла на чл. 116, ал. 2 от ЗРТ за 
откриване  на  процедура  за  провеждане  на  конкурс  за  осъществяване  на 
радио- и телевизионна дейност чрез наземно радиоразпръскване:

1.Искания  (вх. № 027- 21 до 027-48/13.01.2006 г.) от “ТВ СЕДЕМ” ЕООД за 
откриване  на  процедура  за  провеждане  на  конкурс  за  осъществяване  на 
телевизионна  дейност,  съответно  за  градовете:  Велинград,  Пазарджик,  Враца, 
Казанлък, Смолян, Благоевград, Монтана, Кърджали, Перник, Кюстендил, Стара 
Загора,  Русе,  Търговище,  Видин,  Хасково,  Велико Търново,  Силистра,  Сливен, 
Бургас, Габрово, Пловдив, Плевен, Разград, Ловеч, Варна, Тервел, Шумен, София 
(общо 29 градове):
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След проведеното обсъждане СЕМ гласува с пет гласа “за” решението:  Да 
открие  по  инициатива  на  “ТВ  СЕДЕМ”  ЕООД,  представлявано  от  Румен 
Артарски –  Управител,  в  качеството му на заинтересовано  лице,  процедура за 
провеждане на предстоящ конкурс за предоставяне на индивидуална лицензия за 
осъществяване  на  телевизионна  дейност  чрез  използване  на  налични  и/или 
изграждане,  поддържане  и  използване  на  нови  далекосъобщителни  мрежи  за 
наземно радиоразпръскване за гр. Благоевград.

2.  Да  изиска  от  Комисията  за  регулиране  на  съобщенията  информация 
относно техническите  параметри,  необходими за  наземно радиоразпръскване за 
телевизионна  програма  за  гр.  Благоевград,  включително  свободните 
радиочестоти, допустими мощности на излъчване, възможни точки на излъчване, 
както и друга необходима техническа  информация.   (Мария Стефанова,  Райчо 
Райков и Стефан Димитров отсъстват).

СЕМ гласува с пет гласа “за” решението: Да открие по инициатива на “ТВ 
СЕДЕМ” ЕООД, представлявано от Румен Артарски – Управител, в качеството 
му на заинтересовано лице,  процедура за провеждане на предстоящ конкурс за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  телевизионна 
дейност чрез използване на налични и/или изграждане, поддържане и използване 
на нови далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Бургас.

2.  Да  изиска  от  Комисията  за  регулиране  на  съобщенията  информация 
относно техническите  параметри,  необходими за  наземно радиоразпръскване за 
телевизионна  програма  за  гр.  Бургас включително  свободните  радиочестоти, 
допустими мощности на излъчване, възможни точки на излъчване, както и друга 
необходима техническа информация.  (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан 
Димитров отсъстват).

СЕМ гласува с пет гласа “за” решението: Да открие по инициатива на “ТВ 
СЕДЕМ” ЕООД, представлявано от Румен Артарски – Управител, в качеството 
му на заинтересовано лице,  процедура за провеждане на предстоящ конкурс за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  телевизионна 
дейност чрез използване на налични и/или изграждане, поддържане и използване 
на нови далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Варна.

2.  Да  изиска  от  Комисията  за  регулиране  на  съобщенията  информация 
относно техническите  параметри,  необходими за  наземно радиоразпръскване за 
телевизионна  програма  за  гр.  Варна включително  свободните  радиочестоти, 
допустими мощности на излъчване, възможни точки на излъчване, както и друга 
необходима техническа информация.  (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан 
Димитров отсъстват).

СЕМ гласува с пет гласа “за” решението: Да открие по инициатива на “ТВ 
СЕДЕМ” ЕООД, представлявано от Румен Артарски – Управител, в качеството 
му на заинтересовано лице,  процедура за провеждане на предстоящ конкурс за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  телевизионна 
дейност чрез използване на налични и/или изграждане, поддържане и използване 
на  нови  далекосъобщителни  мрежи  за  наземно  радиоразпръскване  за  гр. 
Велинград.

2.  Да  изиска  от  Комисията  за  регулиране  на  съобщенията  информация 
относно техническите  параметри,  необходими за  наземно радиоразпръскване за 
телевизионна програма за гр.  Велинград включително свободните радиочестоти, 
допустими мощности на излъчване, възможни точки на излъчване, както и друга 
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необходима техническа информация.  (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан 
Димитров отсъстват).

СЕМ гласува с пет гласа “за” решението: Да открие по инициатива на “ТВ 
СЕДЕМ” ЕООД, представлявано от Румен Артарски – Управител, в качеството 
му на заинтересовано лице,  процедура за провеждане на предстоящ конкурс за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  телевизионна 
дейност чрез използване на налични и/или изграждане, поддържане и използване 
на нови далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр.  Велико 
Търново.

2.  Да  изиска  от  Комисията  за  регулиране  на  съобщенията  информация 
относно техническите  параметри,  необходими за  наземно радиоразпръскване за 
телевизионна  програма  за  гр.  Велико  Търново включително  свободните 
радиочестоти, допустими мощности на излъчване, възможни точки на излъчване, 
както  и  друга  необходима  техническа информация.   (Мария  Стефанова,  Райчо 
Райков и Стефан Димитров отсъстват).

СЕМ гласува с пет гласа “за” решението: Да открие по инициатива на “ТВ 
СЕДЕМ” ЕООД, представлявано от Румен Артарски – Управител, в качеството 
му на заинтересовано лице,  процедура за провеждане на предстоящ конкурс за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  телевизионна 
дейност чрез използване на налични и/или изграждане, поддържане и използване 
на нови далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Видин.

2.  Да  изиска  от  Комисията  за  регулиране  на  съобщенията  информация 
относно техническите  параметри,  необходими за  наземно радиоразпръскване за 
телевизионна  програма  за  гр.  Видин включително  свободните  радиочестоти, 
допустими мощности на излъчване, възможни точки на излъчване, както и друга 
необходима техническа информация.  (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан 
Димитров отсъстват).

СЕМ гласува с пет гласа “за” решението: Да открие по инициатива на “ТВ 
СЕДЕМ” ЕООД, представлявано от Румен Артарски – Управител, в качеството 
му на заинтересовано лице,  процедура за провеждане на предстоящ конкурс за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  телевизионна 
дейност чрез използване на налични и/или изграждане, поддържане и използване 
на нови далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Враца.

2.  Да  изиска  от  Комисията  за  регулиране  на  съобщенията  информация 
относно техническите  параметри,  необходими за  наземно радиоразпръскване за 
телевизионна  програма  за  гр.  Враца включително  свободните  радиочестоти, 
допустими мощности на излъчване, възможни точки на излъчване, както и друга 
необходима техническа информация.  (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан 
Димитров отсъстват).

СЕМ гласува с пет гласа “за” решението: Да открие по инициатива на “ТВ 
СЕДЕМ” ЕООД, представлявано от Румен Артарски – Управител, в качеството 
му на заинтересовано лице,  процедура за провеждане на предстоящ конкурс за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  телевизионна 
дейност чрез използване на налични и/или изграждане, поддържане и използване 
на нови далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Габрово.
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2.  Да  изиска  от  Комисията  за  регулиране  на  съобщенията  информация 
относно техническите  параметри,  необходими за  наземно радиоразпръскване за 
телевизионна  програма  за  гр.  Габрово включително  свободните  радиочестоти, 
допустими мощности на излъчване, възможни точки на излъчване, както и друга 
необходима техническа информация.  (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан 
Димитров отсъстват).

СЕМ гласува с пет гласа “за” решението: Да открие по инициатива на “ТВ 
СЕДЕМ” ЕООД, представлявано от Румен Артарски – Управител, в качеството 
му на заинтересовано лице,  процедура за провеждане на предстоящ конкурс за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  телевизионна 
дейност чрез използване на налични и/или изграждане, поддържане и използване 
на нови далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Добрич.

2.  Да  изиска  от  Комисията  за  регулиране  на  съобщенията  информация 
относно техническите  параметри,  необходими за  наземно радиоразпръскване за 
телевизионна  програма  за  гр.  Добрич включително  свободните  радиочестоти, 
допустими мощности на излъчване, възможни точки на излъчване, както и друга 
необходима техническа информация.  (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан 
Димитров отсъстват).

СЕМ гласува с пет гласа “за” решението: Да открие по инициатива на “ТВ 
СЕДЕМ” ЕООД, представлявано от Румен Артарски – Управител, в качеството 
му на заинтересовано лице,  процедура за провеждане на предстоящ конкурс за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  телевизионна 
дейност чрез използване на налични и/или изграждане, поддържане и използване 
на  нови  далекосъобщителни  мрежи  за  наземно  радиоразпръскване  за  гр. 
Казанлък.

2.  Да  изиска  от  Комисията  за  регулиране  на  съобщенията  информация 
относно техническите  параметри,  необходими за  наземно радиоразпръскване за 
телевизионна програма за гр.  Казанлък включително свободните радиочестоти, 
допустими мощности на излъчване, възможни точки на излъчване, както и друга 
необходима техническа информация.  (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан 
Димитров отсъстват).

СЕМ гласува с пет гласа “за” решението: Да открие по инициатива на “ТВ 
СЕДЕМ” ЕООД, представлявано от Румен Артарски – Управител, в качеството 
му на заинтересовано лице,  процедура за провеждане на предстоящ конкурс за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  телевизионна 
дейност чрез използване на налични и/или изграждане, поддържане и използване 
на  нови  далекосъобщителни  мрежи  за  наземно  радиоразпръскване  за  гр. 
Кюстендил.

2.  Да  изиска  от  Комисията  за  регулиране  на  съобщенията  информация 
относно техническите  параметри,  необходими за  наземно радиоразпръскване за 
телевизионна програма за гр. Кюстендил включително свободните радиочестоти, 
допустими мощности на излъчване, възможни точки на излъчване, както и друга 
необходима техническа информация.  (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан 
Димитров отсъстват).

СЕМ гласува с пет гласа “за” решението: Да открие по инициатива на “ТВ 
СЕДЕМ” ЕООД, представлявано от Румен Артарски – Управител, в качеството 
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му на заинтересовано лице,  процедура за провеждане на предстоящ конкурс за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  телевизионна 
дейност чрез използване на налични и/или изграждане, поддържане и използване 
на  нови  далекосъобщителни  мрежи  за  наземно  радиоразпръскване  за  гр. 
Кърджали.

2.  Да  изиска  от  Комисията  за  регулиране  на  съобщенията  информация 
относно техническите  параметри,  необходими за  наземно радиоразпръскване за 
телевизионна програма за гр.  Кърджали включително свободните радиочестоти, 
допустими мощности на излъчване, възможни точки на излъчване, както и друга 
необходима техническа информация.  (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан 
Димитров отсъстват).

СЕМ гласува с пет гласа “за” решението: Да открие по инициатива на “ТВ 
СЕДЕМ” ЕООД, представлявано от Румен Артарски – Управител, в качеството 
му на заинтересовано лице,  процедура за провеждане на предстоящ конкурс за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  телевизионна 
дейност чрез използване на налични и/или изграждане, поддържане и използване 
на нови далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Ловеч.

2.  Да  изиска  от  Комисията  за  регулиране  на  съобщенията  информация 
относно техническите  параметри,  необходими за  наземно радиоразпръскване за 
телевизионна  програма  за  гр.  Ловеч включително  свободните  радиочестоти, 
допустими мощности на излъчване, възможни точки на излъчване, както и друга 
необходима техническа информация.  (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан 
Димитров отсъстват).

СЕМ гласува с пет гласа “за” решението: Да открие по инициатива на “ТВ 
СЕДЕМ” ЕООД, представлявано от Румен Артарски – Управител, в качеството 
му на заинтересовано лице,  процедура за провеждане на предстоящ конкурс за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  телевизионна 
дейност чрез използване на налични и/или изграждане, поддържане и използване 
на нови далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Монтана.

2.  Да  изиска  от  Комисията  за  регулиране  на  съобщенията  информация 
относно техническите  параметри,  необходими за  наземно радиоразпръскване за 
телевизионна  програма за  гр.  Монтана включително  свободните  радиочестоти, 
допустими мощности на излъчване, възможни точки на излъчване, както и друга 
необходима техническа информация.  (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан 
Димитров отсъстват).

СЕМ гласува с пет гласа “за” решението: Да открие по инициатива на “ТВ 
СЕДЕМ” ЕООД, представлявано от Румен Артарски – Управител, в качеството 
му на заинтересовано лице,  процедура за провеждане на предстоящ конкурс за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  телевизионна 
дейност чрез използване на налични и/или изграждане, поддържане и използване 
на  нови  далекосъобщителни  мрежи  за  наземно  радиоразпръскване  за  гр. 
Пазарджик.

2.  Да  изиска  от  Комисията  за  регулиране  на  съобщенията  информация 
относно техническите  параметри,  необходими за  наземно радиоразпръскване за 
телевизионна програма за гр. Пазарджик включително свободните радиочестоти, 
допустими мощности на излъчване, възможни точки на излъчване, както и друга 
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необходима техническа информация.  (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан 
Димитров отсъстват).

СЕМ гласува с пет гласа “за” решението: Да открие по инициатива на “ТВ 
СЕДЕМ” ЕООД, представлявано от Румен Артарски – Управител, в качеството 
му на заинтересовано лице,  процедура за провеждане на предстоящ конкурс за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  телевизионна 
дейност чрез използване на налични и/или изграждане, поддържане и използване 
на нови далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Перник.

2.  Да  изиска  от  Комисията  за  регулиране  на  съобщенията  информация 
относно техническите  параметри,  необходими за  наземно радиоразпръскване за 
телевизионна  програма  за  гр.  Перник включително  свободните  радиочестоти, 
допустими мощности на излъчване, възможни точки на излъчване, както и друга 
необходима техническа информация.  (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан 
Димитров отсъстват).

СЕМ гласува с пет гласа “за” решението: Да открие по инициатива на “ТВ 
СЕДЕМ” ЕООД, представлявано от Румен Артарски – Управител, в качеството 
му на заинтересовано лице,  процедура за провеждане на предстоящ конкурс за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  телевизионна 
дейност чрез използване на налични и/или изграждане, поддържане и използване 
на нови далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Плевен.

2.  Да  изиска  от  Комисията  за  регулиране  на  съобщенията  информация 
относно техническите  параметри,  необходими за  наземно радиоразпръскване за 
телевизионна  програма  за  гр.  Плевен включително  свободните  радиочестоти, 
допустими мощности на излъчване, възможни точки на излъчване, както и друга 
необходима техническа информация.  (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан 
Димитров отсъстват).

СЕМ гласува с пет гласа “за” решението: Да открие по инициатива на “ТВ 
СЕДЕМ” ЕООД, представлявано от Румен Артарски – Управител, в качеството 
му на заинтересовано лице,  процедура за провеждане на предстоящ конкурс за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  телевизионна 
дейност чрез използване на налични и/или изграждане, поддържане и използване 
на нови далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Пловдив.

2.  Да  изиска  от  Комисията  за  регулиране  на  съобщенията  информация 
относно техническите  параметри,  необходими за  наземно радиоразпръскване за 
телевизионна  програма  за  гр.  Пловдив включително  свободните  радиочестоти, 
допустими мощности на излъчване, възможни точки на излъчване, както и друга 
необходима техническа информация.  (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан 
Димитров отсъстват).

СЕМ гласува с пет гласа “за” решението: Да открие по инициатива на “ТВ 
СЕДЕМ” ЕООД, представлявано от Румен Артарски – Управител, в качеството 
му на заинтересовано лице,  процедура за провеждане на предстоящ конкурс за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  телевизионна 
дейност чрез използване на налични и/или изграждане, поддържане и използване 
на нови далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Разград.

2.  Да  изиска  от  Комисията  за  регулиране  на  съобщенията  информация 
относно техническите  параметри,  необходими за  наземно радиоразпръскване за 
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телевизионна  програма  за  гр.  Разград включително  свободните  радиочестоти, 
допустими мощности на излъчване, възможни точки на излъчване, както и друга 
необходима техническа информация.  (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан 
Димитров отсъстват).

СЕМ гласува с пет гласа “за” решението: Да открие по инициатива на “ТВ 
СЕДЕМ” ЕООД, представлявано от Румен Артарски – Управител, в качеството 
му на заинтересовано лице,  процедура за провеждане на предстоящ конкурс за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  телевизионна 
дейност чрез използване на налични и/или изграждане, поддържане и използване 
на нови далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Русе.

2.  Да  изиска  от  Комисията  за  регулиране  на  съобщенията  информация 
относно техническите  параметри,  необходими за  наземно радиоразпръскване за 
телевизионна  програма  за  гр.  Русе включително  свободните  радиочестоти, 
допустими мощности на излъчване, възможни точки на излъчване, както и друга 
необходима техническа информация.  (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан 
Димитров отсъстват).

СЕМ гласува с пет гласа “за” решението: Да открие по инициатива на “ТВ 
СЕДЕМ” ЕООД, представлявано от Румен Артарски – Управител, в качеството 
му на заинтересовано лице,  процедура за провеждане на предстоящ конкурс за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  телевизионна 
дейност чрез използване на налични и/или изграждане, поддържане и използване 
на  нови  далекосъобщителни  мрежи  за  наземно  радиоразпръскване  за  гр. 
Силистра.

2.  Да  изиска  от  Комисията  за  регулиране  на  съобщенията  информация 
относно техническите  параметри,  необходими за  наземно радиоразпръскване за 
телевизионна програма за гр.  Силистра включително свободните радиочестоти, 
допустими мощности на излъчване, възможни точки на излъчване, както и друга 
необходима техническа информация.  (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан 
Димитров отсъстват).

СЕМ гласува с пет гласа “за” решението: Да открие по инициатива на “ТВ 
СЕДЕМ” ЕООД, представлявано от Румен Артарски – Управител, в качеството 
му на заинтересовано лице,  процедура за провеждане на предстоящ конкурс за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  телевизионна 
дейност чрез използване на налични и/или изграждане, поддържане и използване 
на нови далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Сливен.

2.  Да  изиска  от  Комисията  за  регулиране  на  съобщенията  информация 
относно техническите  параметри,  необходими за  наземно радиоразпръскване за 
телевизионна  програма  за  гр.  Сливен включително  свободните  радиочестоти, 
допустими мощности на излъчване, възможни точки на излъчване, както и друга 
необходима техническа информация.  (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан 
Димитров  отсъстват).

СЕМ гласува с пет гласа “за” решението: Да открие по инициатива на “ТВ 
СЕДЕМ” ЕООД, представлявано от Румен Артарски – Управител, в качеството 
му на заинтересовано лице,  процедура за провеждане на предстоящ конкурс за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  телевизионна 
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дейност чрез използване на налични и/или изграждане, поддържане и използване 
на нови далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Смолян.

2.  Да  изиска  от  Комисията  за  регулиране  на  съобщенията  информация 
относно техническите  параметри,  необходими за  наземно радиоразпръскване за 
телевизионна  програма  за  гр.  Смолян включително  свободните  радиочестоти, 
допустими мощности на излъчване, възможни точки на излъчване, както и друга 
необходима техническа информация.  (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан 
Димитров отсъстват).

СЕМ гласува с пет гласа “за” решението: Да открие по инициатива на “ТВ 
СЕДЕМ” ЕООД, представлявано от Румен Артарски – Управител, в качеството 
му на заинтересовано лице,  процедура за провеждане на предстоящ конкурс за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  телевизионна 
дейност чрез използване на налични и/или изграждане, поддържане и използване 
на нови далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр.  Стара 
Загора.

2.  Да  изиска  от  Комисията  за  регулиране  на  съобщенията  информация 
относно техническите  параметри,  необходими за  наземно радиоразпръскване за 
телевизионна  програма  за  гр.  Стара  Загора включително  свободните 
радиочестоти, допустими мощности на излъчване, възможни точки на излъчване, 
както  и  друга  необходима  техническа информация.   (Мария  Стефанова,  Райчо 
Райков и Стефан Димитров отсъстват).

СЕМ гласува с пет гласа “за” решението: Да открие по инициатива на “ТВ 
СЕДЕМ” ЕООД, представлявано от Румен Артарски – Управител, в качеството 
му на заинтересовано лице,  процедура за провеждане на предстоящ конкурс за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  телевизионна 
дейност чрез използване на налични и/или изграждане, поддържане и използване 
на нови далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. София.

2.  Да  изиска  от  Комисията  за  регулиране  на  съобщенията  информация 
относно техническите  параметри,  необходими за  наземно радиоразпръскване за 
телевизионна  програма  за  гр.  София включително  свободните  радиочестоти, 
допустими мощности на излъчване, възможни точки на излъчване, както и друга 
необходима техническа информация.  (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан 
Димитров  отсъстват).

СЕМ гласува с пет гласа “за” решението: Да открие по инициатива на “ТВ 
СЕДЕМ” ЕООД, представлявано от Румен Артарски – Управител, в качеството 
му на заинтересовано лице,  процедура за провеждане на предстоящ конкурс за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  телевизионна 
дейност чрез използване на налични и/или изграждане, поддържане и използване 
на нови далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Тервел

2.  Да  изиска  от  Комисията  за  регулиране  на  съобщенията  информация 
относно техническите  параметри,  необходими за  наземно радиоразпръскване за 
телевизионна  програма  за  гр.  Тервел включително  свободните  радиочестоти, 
допустими мощности на излъчване, възможни точки на излъчване, както и друга 
необходима техническа информация.  (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан 
Димитров отсъстват).
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СЕМ гласува с пет гласа “за” решението: Да открие по инициатива на “ТВ 
СЕДЕМ” ЕООД, представлявано от Румен Артарски – Управител, в качеството 
му на заинтересовано лице,  процедура за провеждане на предстоящ конкурс за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  телевизионна 
дейност чрез използване на налични и/или изграждане, поддържане и използване 
на  нови  далекосъобщителни  мрежи  за  наземно  радиоразпръскване  за  гр. 
Търговище.

2.  Да  изиска  от  Комисията  за  регулиране  на  съобщенията  информация 
относно техническите  параметри,  необходими за  наземно радиоразпръскване за 
телевизионна програма за гр. Търговище включително свободните радиочестоти, 
допустими мощности на излъчване, възможни точки на излъчване, както и друга 
необходима техническа информация.  (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан 
Димитров отсъстват).

СЕМ гласува с пет гласа “за” решението: Да открие по инициатива на “ТВ 
СЕДЕМ” ЕООД, представлявано от Румен Артарски – Управител, в качеството 
му на заинтересовано лице,  процедура за провеждане на предстоящ конкурс за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  телевизионна 
дейност чрез използване на налични и/или изграждане, поддържане и използване 
на нови далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Шумен.

2.  Да  изиска  от  Комисията  за  регулиране  на  съобщенията  информация 
относно техническите  параметри,  необходими за  наземно радиоразпръскване за 
телевизионна  програма  за  гр.  Шумен включително  свободните  радиочестоти, 
допустими мощности на излъчване, възможни точки на излъчване, както и друга 
необходима техническа информация.  (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан 
Димитров отсъстват).

2. По искане (вх. № 027-53-2/20.01.2006 г. от ЕТ “НАСТЯ-90-ЕМИЛ СТЕФАНОВ” 
за откриване на процедура за провеждане на конкурс за осъществяване на телевизионна 
дейност за гр. Видин. 

СЕМ гласува с пет гласа “за” : 1.да открие по инициатива на ЕТ “Настя – 90 
– Емил Стефанов”, представлявано от Емил Стефанов Филипов, в качеството му на 
заинтересовано лице, процедура за провеждане на предстоящ конкурс за предоставяне 
на индивидуална лицензия за осъществяване на телевизионна дейност чрез използване 
на налични и/или изграждане, поддържане и използване на нови далекосъобщителни 
мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Видин.
2.  Да  изиска от  Комисията  за  регулиране  на  съобщенията  информация  относно 
техническите параметри,  необходими за наземно радиоразпръскване за телевизионна 
програма за гр. Видин, включително свободните радиочестоти, допустими мощности на 
излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
информация. Мария Стефанова, Райчо Райков, Стефан Димитров не присъстваха при 
гласуването).

3.По искане (вх. № 027-13/20.01.2006 г.) от ЕТ “НАСТЯ-90-ЕМИЛ СТЕФАНОВ”  за 
откриване на процедура за провеждане на конкурс за осъществяване на радиодейност 
за градовете: Видин, Монтана, Лом, Враца. 

СЕМ  гласува  с  пет  гласа  “за”  решение  да  открие по  инициатива  на  ЕТ 
“Настя  –  90-  Емил  Стефанов”,  представлявано  от  Емил  Стефанов  Филипов  – 
Управител,  в  качеството  му  на  заинтересовано  лице,  процедура  за  провеждане  на 
предстоящ конкурс за предоставяне на индивидуална лицензия за осъществяване на 
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радиодейност чрез използване на налични и/или изграждане, поддържане и използване 
на нови далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Видин.

2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
за  гр.  Видин,  включително  свободните  радиочестоти,  допустими  мощности  на 
излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
информация.  ( Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха 
при гласуването).

СЕМ  гласува  с  пет  гласа  “за”  решение  да  открие по  инициатива  на  ЕТ 
“Настя  –  90-  Емил  Стефанов”,  представлявано  от  Емил  Стефанов  Филипов  – 
Управител,  в  качеството  му  на  заинтересовано  лице,  процедура  за  провеждане  на 
предстоящ конкурс за предоставяне на индивидуална лицензия за осъществяване на 
радиодейност чрез използване на налични и/или изграждане, поддържане и използване 
на нови далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Враца.

2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
за  гр.  Враца,  включително  свободните  радиочестоти,  допустими  мощности  на 
излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
информация.  ( Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха 
при гласуването).

СЕМ  гласува  с  пет  гласа  “за”  решение  да  открие по  инициатива  на  ЕТ 
“Настя  –  90-  Емил  Стефанов”,  представлявано  от  Емил  Стефанов  Филипов  – 
Управител,  в  качеството  му  на  заинтересовано  лице,  процедура  за  провеждане  на 
предстоящ конкурс за предоставяне на индивидуална лицензия за осъществяване на 
радиодейност чрез използване на налични и/или изграждане, поддържане и използване 
на нови далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Лом.

2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
за гр. Лом, включително свободните радиочестоти, допустими мощности на излъчване, 
възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа  информация. 
(Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха при гласуването).

СЕМ  гласува  с  пет  гласа  “за”  решение  да  открие по  инициатива  на  ЕТ 
“Настя  –  90-  Емил  Стефанов”,  представлявано  от  Емил  Стефанов  Филипов  – 
Управител,  в  качеството  му  на  заинтересовано  лице,  процедура  за  провеждане  на 
предстоящ конкурс за предоставяне на индивидуална лицензия за осъществяване на 
радиодейност чрез използване на налични и/или изграждане, поддържане и използване 
на нови далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Монтана.

2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
за  гр.  Монтана,  включително  свободните  радиочестоти,  допустими  мощности  на 
излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
информация.         (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха 
при гласуването).

4. Искания (вх. № 027-67до 027-86/19.01.2006 г.) от “Фешън ФМ България” ООД за 
откриване на процедура за провеждане на конкурс за осъществяване на радиодейност, 
съответно  за  градовете:  Ямбол,  Ловеч,  Казанлък,  Ихтиман,  Ябланица,  Ботевград, 

15



Свищов,  Созопол,  Поморие,  Приморско,  Разлог,  Монтана,  Чирпан,  Айтос,  Плевен, 
Батак, Лясковец, Пловдив, Добрич, Варна, Белово, с. Вакарел - СЕМ гласува поотделно 
решения да открие процедура за провеждане на предстоящ конкурс за предоставяне на 
индивидуална лицензия за осъществяване на радиодейност за градовете Ямбол, Ловеч, 
Казанлък,  Ихтиман,  Ябланица,  Ботевград,  Свищов,  Созопол,  Поморие,  Приморско, 
Разлог,  Монтана,  Чирпан,  Айтос,  Плевен, Батак,  Лясковец,  Пловдив, Добрич, Варна, 
Белово, с. Вакарел; да изиска от КРС необходимата техническа информация за всеки 
един град.
СЕМ гласува  с  пет  гласа  “за” :  1.  Да  открие по  инициатива  на  “ФЕШЪН ФМ 
БЪЛГАРИЯ” ООД, представлявано от Иван Ботев Ласков – Управител, в качеството 
му  на  заинтересовано  лице,  процедура  за  провеждане  на  предстоящ  конкурс  за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  радиодейност  чрез 
използване  на  налични  и/или  изграждане,  поддържане  и  използване  на  нови 
далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Айтос.

2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
за  гр.  Айтос,  включително  свободните  радиочестоти,  допустими  мощности  на 
излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
информация. (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха при 
гласуването) 
СЕМ гласува  с  пет  гласа  “за” :  1.  Да  открие по  инициатива  на  “ФЕШЪН ФМ 
БЪЛГАРИЯ” ООД, представлявано от Иван Ботев Ласков – Управител, в качеството 
му  на  заинтересовано  лице,  процедура  за  провеждане  на  предстоящ  конкурс  за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  радиодейност  чрез 
използване  на  налични  и/или  изграждане,  поддържане  и  използване  на  нови 
далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Батак.

2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
за  гр.  Батак,  включително  свободните  радиочестоти,  допустими  мощности  на 
излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
информация. (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха при 
гласуването) 
СЕМ гласува  с  пет  гласа  “за” :  1.  Да  открие по  инициатива  на  “ФЕШЪН ФМ 
БЪЛГАРИЯ” ООД, представлявано от Иван Ботев Ласков – Управител, в качеството 
му  на  заинтересовано  лице,  процедура  за  провеждане  на  предстоящ  конкурс  за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  радиодейност  чрез 
използване  на  налични  и/или  изграждане,  поддържане  и  използване  на  нови 
далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Белово.

2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
за  гр.  Белово,  включително  свободните  радиочестоти,  допустими  мощности  на 
излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
информация. (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха при 
гласуването) 
СЕМ гласува  с  пет  гласа  “за” :  1.  Да  открие по  инициатива  на  “ФЕШЪН ФМ 
БЪЛГАРИЯ” ООД, представлявано от Иван Ботев Ласков – Управител, в качеството 
му  на  заинтересовано  лице,  процедура  за  провеждане  на  предстоящ  конкурс  за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  радиодейност  чрез 
използване  на  налични  и/или  изграждане,  поддържане  и  използване  на  нови 
далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Ботевград.

16



2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
за  гр.  Ботевград,  включително  свободните  радиочестоти,  допустими  мощности  на 
излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
информация. (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха при 
гласуването).
СЕМ гласува  с  пет  гласа  “за” :  1.  Да  открие по  инициатива  на  “ФЕШЪН ФМ 
БЪЛГАРИЯ” ООД, представлявано от Иван Ботев Ласков – Управител, в качеството 
му  на  заинтересовано  лице,  процедура  за  провеждане  на  предстоящ  конкурс  за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  радиодейност  чрез 
използване  на  налични  и/или  изграждане,  поддържане  и  използване  на  нови 
далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за с. Вакарел.

2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
за  с.  Вакарел,  включително  свободните  радиочестоти,  допустими  мощности  на 
излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
информация. (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха при 
гласуването).
СЕМ гласува  с  пет  гласа  “за” :  1.  Да  открие по  инициатива  на  “ФЕШЪН ФМ 
БЪЛГАРИЯ” ООД, представлявано от Иван Ботев Ласков – Управител, в качеството 
му  на  заинтересовано  лице,  процедура  за  провеждане  на  предстоящ  конкурс  за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  радиодейност  чрез 
използване  на  налични  и/или  изграждане,  поддържане  и  използване  на  нови 
далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Добрич.

2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
за  гр.  Добрич,  включително  свободните  радиочестоти,  допустими  мощности  на 
излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
информация. (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха при 
гласуването). 
СЕМ гласува  с  пет  гласа  “за” :  1.  Да  открие по  инициатива  на  “ФЕШЪН ФМ 
БЪЛГАРИЯ” ООД, представлявано от Иван Ботев Ласков – Управител, в качеството 
му  на  заинтересовано  лице,  процедура  за  провеждане  на  предстоящ  конкурс  за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  радиодейност  чрез 
използване  на  налични  и/или  изграждане,  поддържане  и  използване  на  нови 
далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Варна.

2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
за  гр.  Варна,  включително  свободните  радиочестоти,  допустими  мощности  на 
излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
информация. (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха при 
гласуването).
СЕМ гласува  с  пет  гласа  “за” :  1.  Да  открие по  инициатива  на  “ФЕШЪН ФМ 
БЪЛГАРИЯ” ООД, представлявано от Иван Ботев Ласков – Управител, в качеството 
му  на  заинтересовано  лице,  процедура  за  провеждане  на  предстоящ  конкурс  за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  радиодейност  чрез 
използване  на  налични  и/или  изграждане,  поддържане  и  използване  на  нови 
далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Ихтиман.

2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
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за  гр.  Ихтиман,  включително  свободните  радиочестоти,  допустими  мощности  на 
излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
информация. (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха при 
гласуването) 
 
СЕМ гласува  с  пет  гласа  “за” :  1.  Да  открие по  инициатива  на  “ФЕШЪН ФМ 
БЪЛГАРИЯ” ООД, представлявано от Иван Ботев Ласков – Управител, в качеството 
му  на  заинтересовано  лице,  процедура  за  провеждане  на  предстоящ  конкурс  за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  радиодейност  чрез 
използване  на  налични  и/или  изграждане,  поддържане  и  използване  на  нови 
далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Казанлък.

2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
за  гр.  Казанлък,  включително  свободните  радиочестоти,  допустими  мощности  на 
излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
информация. (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха при 
гласуването)
СЕМ гласува  с  пет  гласа  “за” :  1.  Да  открие по  инициатива  на  “ФЕШЪН ФМ 
БЪЛГАРИЯ” ООД, представлявано от Иван Ботев Ласков – Управител, в качеството 
му  на  заинтересовано  лице,  процедура  за  провеждане  на  предстоящ  конкурс  за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  радиодейност  чрез 
използване  на  налични  и/или  изграждане,  поддържане  и  използване  на  нови 
далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Ловеч.

2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
за  гр.  Ловеч,  включително  свободните  радиочестоти,  допустими  мощности  на 
излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
информация. (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха при 
гласуването) 
СЕМ гласува  с  пет  гласа  “за” :  1.  Да  открие по  инициатива  на  “ФЕШЪН ФМ 
БЪЛГАРИЯ” ООД, представлявано от Иван Ботев Ласков – Управител, в качеството 
му  на  заинтересовано  лице,  процедура  за  провеждане  на  предстоящ  конкурс  за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  радиодейност  чрез 
използване  на  налични  и/или  изграждане,  поддържане  и  използване  на  нови 
далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Лясковец.

2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
за  гр.  Лясковец,  включително  свободните  радиочестоти,  допустими  мощности  на 
излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
информация. (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха при 
гласуването) 
СЕМ гласува  с  пет  гласа  “за” :  1.  Да  открие по  инициатива  на  “ФЕШЪН ФМ 
БЪЛГАРИЯ” ООД, представлявано от Иван Ботев Ласков – Управител, в качеството 
му  на  заинтересовано  лице,  процедура  за  провеждане  на  предстоящ  конкурс  за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  радиодейност  чрез 
използване  на  налични  и/или  изграждане,  поддържане  и  използване  на  нови 
далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Монтана.

2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
за  гр.  Монтана,  включително  свободните  радиочестоти,  допустими  мощности  на 
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излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
информация. (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха при 
гласуването) 
СЕМ гласува  с  пет  гласа  “за” :  1.  Да  открие по  инициатива  на  “ФЕШЪН ФМ 
БЪЛГАРИЯ” ООД, представлявано от Иван Ботев Ласков – Управител, в качеството 
му  на  заинтересовано  лице,  процедура  за  провеждане  на  предстоящ  конкурс  за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  радиодейност  чрез 
използване  на  налични  и/или  изграждане,  поддържане  и  използване  на  нови 
далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Плевен.

2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
за  гр.  Плевен,  включително  свободните  радиочестоти,  допустими  мощности  на 
излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
информация. (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха при 
гласуването) 
СЕМ гласува  с  пет  гласа  “за” :  1.  Да  открие по  инициатива  на  “ФЕШЪН ФМ 
БЪЛГАРИЯ” ООД, представлявано от Иван Ботев Ласков – Управител, в качеството 
му  на  заинтересовано  лице,  процедура  за  провеждане  на  предстоящ  конкурс  за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  радиодейност  чрез 
използване  на  налични  и/или  изграждане,  поддържане  и  използване  на  нови 
далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Пловдив.

2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
за  гр.  Пловдив,  включително  свободните  радиочестоти,  допустими  мощности  на 
излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
информация. (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха при 
гласуването) 
СЕМ гласува  с  пет  гласа  “за” :  1.  Да  открие по  инициатива  на  “ФЕШЪН ФМ 
БЪЛГАРИЯ” ООД, представлявано от Иван Ботев Ласков – Управител, в качеството 
му  на  заинтересовано  лице,  процедура  за  провеждане  на  предстоящ  конкурс  за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  радиодейност  чрез 
използване  на  налични  и/или  изграждане,  поддържане  и  използване  на  нови 
далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Поморие.

2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
за  гр.  Поморие,  включително  свободните  радиочестоти,  допустими  мощности  на 
излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
информация. (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха при 
гласуването) 
СЕМ гласува  с  пет  гласа  “за” :  1.  Да  открие по  инициатива  на  “ФЕШЪН ФМ 
БЪЛГАРИЯ” ООД, представлявано от Иван Ботев Ласков – Управител, в качеството 
му  на  заинтересовано  лице,  процедура  за  провеждане  на  предстоящ  конкурс  за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  радиодейност  чрез 
използване  на  налични  и/или  изграждане,  поддържане  и  използване  на  нови 
далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Приморско.

2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
за  гр.  Приморско,  включително  свободните  радиочестоти,  допустими  мощности  на 
излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
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информация. (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха при 
гласуването)
СЕМ гласува  с  пет  гласа  “за” :  1.  Да  открие по  инициатива  на  “ФЕШЪН ФМ 
БЪЛГАРИЯ” ООД, представлявано от Иван Ботев Ласков – Управител, в качеството 
му  на  заинтересовано  лице,  процедура  за  провеждане  на  предстоящ  конкурс  за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  радиодейност  чрез 
използване  на  налични  и/или  изграждане,  поддържане  и  използване  на  нови 
далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Разлог.

2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
за  гр.  Разлог,  включително  свободните  радиочестоти,  допустими  мощности  на 
излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
информация. (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха при 
гласуването)
СЕМ гласува  с  пет  гласа  “за” :  1.  Да  открие по  инициатива  на  “ФЕШЪН ФМ 
БЪЛГАРИЯ” ООД, представлявано от Иван Ботев Ласков – Управител, в качеството 
му  на  заинтересовано  лице,  процедура  за  провеждане  на  предстоящ  конкурс  за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  радиодейност  чрез 
използване  на  налични  и/или  изграждане,  поддържане  и  използване  на  нови 
далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Свищов

2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
за  гр.  Свищов,  включително  свободните  радиочестоти,  допустими  мощности  на 
излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
информация. (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха при 
гласуването) 
СЕМ гласува  с  пет  гласа  “за” :  1.  Да  открие по  инициатива  на  “ФЕШЪН ФМ 
БЪЛГАРИЯ” ООД, представлявано от Иван Ботев Ласков – Управител, в качеството 
му  на  заинтересовано  лице,  процедура  за  провеждане  на  предстоящ  конкурс  за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  радиодейност  чрез 
използване  на  налични  и/или  изграждане,  поддържане  и  използване  на  нови 
далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Созопол.

2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
за  гр.  Созопол,  включително  свободните  радиочестоти,  допустими  мощности  на 
излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
информация. (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха при 
гласуването)
СЕМ гласува  с  пет  гласа  “за” :  1.  Да  открие по  инициатива  на  “ФЕШЪН ФМ 
БЪЛГАРИЯ” ООД, представлявано от Иван Ботев Ласков – Управител, в качеството 
му  на  заинтересовано  лице,  процедура  за  провеждане  на  предстоящ  конкурс  за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  радиодейност  чрез 
използване  на  налични  и/или  изграждане,  поддържане  и  използване  на  нови 
далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Чирпан.

2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
за  гр.  Чирпан,  включително  свободните  радиочестоти,  допустими  мощности  на 
излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
информация. (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха при 
гласуването) 
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СЕМ гласува  с  пет  гласа  “за” :  1.  Да  открие по  инициатива  на  “ФЕШЪН ФМ 
БЪЛГАРИЯ” ООД, представлявано от Иван Ботев Ласков – Управител, в качеството 
му  на  заинтересовано  лице,  процедура  за  провеждане  на  предстоящ  конкурс  за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  радиодейност  чрез 
използване  на  налични  и/или  изграждане,  поддържане  и  използване  на  нови 
далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Ябланица.

2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
за  гр.  Ябланица,  включително  свободните  радиочестоти,  допустими  мощности  на 
излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
информация. (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха при 
гласуването) 
СЕМ гласува  с  пет  гласа  “за” :  1.  Да  открие по  инициатива  на  “ФЕШЪН ФМ 
БЪЛГАРИЯ” ООД, представлявано от Иван Ботев Ласков – Управител, в качеството 
му  на  заинтересовано  лице,  процедура  за  провеждане  на  предстоящ  конкурс  за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  радиодейност  чрез 
използване  на  налични  и/или  изграждане,  поддържане  и  използване  на  нови 
далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Ямбол.

2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
за  гр.  Ямбол,  включително  свободните  радиочестоти,  допустими  мощности  на 
излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
информация. (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха при 
гласуването) 

5.  Искания (вх.  № от 027-57 до 027-64/18.01.2006 г.  от  “ОБЕРОН-РВС” ООД за 
откриване на процедура за провеждане на конкурс за осъществяване на радиодейност, 
съответно за градовете: Несебър, Перник, Стара Загора, Смолян, Асеновград, Габрово, 
Горна Оряховица, Самоков - СЕМ гласува поотделно решения да открие процедура за 
провеждане  на  предстоящ  конкурс  за  предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за 
осъществяване на радиодейност за градовете Несебър, Перник, Стара Загора, Смолян, 
Асеновград,  Габрово,  Горна  Оряховица,  Самоков;  да  изиска  от  КРС  необходимата 
техническа информация за всеки един град.

СЕМ гласува с пет гласа «за» :  1. Да открие по инициатива на  “ОБЕРОН - 
РВС” ООД, представлявано от Валерия Спасова Лякова - Управител, в качеството му 
на  заинтересовано  лице,  процедура  за  провеждане  на  предстоящ  конкурс  за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  радиодейност  чрез 
използване  на  налични  и/или  изграждане,  поддържане  и  използване  на  нови 
далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Асеновград.

2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
за  гр.  Асеновград,  включително  свободните  радиочестоти,  допустими  мощности  на 
излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
информация.  (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха при 
гласуването).

СЕМ гласува с пет гласа «за» : 1. Да открие по инициатива на  “ОБЕРОН - 
РВС” ООД, представлявано от Валерия Спасова Лякова - Управител, в качеството му 
на  заинтересовано  лице,  процедура  за  провеждане  на  предстоящ  конкурс  за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  радиодейност  чрез 
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използване  на  налични  и/или  изграждане,  поддържане  и  използване  на  нови 
далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Габрово.

2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
за  гр.  Габрово,  включително  свободните  радиочестоти,  допустими  мощности  на 
излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
информация.  (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха при 
гласуването).

СЕМ гласува с пет гласа «за» : 1. Да открие по инициатива на  “ОБЕРОН - 
РВС” ООД, представлявано от Валерия Спасова Лякова - Управител, в качеството му 
на  заинтересовано  лице,  процедура  за  провеждане  на  предстоящ  конкурс  за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  радиодейност  чрез 
използване  на  налични  и/или  изграждане,  поддържане  и  използване  на  нови 
далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Горна Оряховица.

2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
за гр.  Горна Оряховица, включително свободните радиочестоти, допустими мощности 
на  излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
информация.  (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха при 
гласуването).

СЕМ гласува с пет гласа «за» : 1. Да открие по инициатива на  “ОБЕРОН - 
РВС” ООД, представлявано от Валерия Спасова Лякова - Управител, в качеството му 
на  заинтересовано  лице,  процедура  за  провеждане  на  предстоящ  конкурс  за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  радиодейност  чрез 
използване  на  налични  и/или  изграждане,  поддържане  и  използване  на  нови 
далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Несебър.

2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
за  гр.  Несебър,  включително  свободните  радиочестоти,  допустими  мощности  на 
излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
информация.  (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха при 
гласуването).

СЕМ гласува с пет гласа «за» : 1. Да открие по инициатива на  “ОБЕРОН - 
РВС” ООД, представлявано от Валерия Спасова Лякова - Управител, в качеството му 
на  заинтересовано  лице,  процедура  за  провеждане  на  предстоящ  конкурс  за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  радиодейност  чрез 
използване  на  налични  и/или  изграждане,  поддържане  и  използване  на  нови 
далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Перник.

2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
за  гр.  Перник,  включително  свободните  радиочестоти,  допустими  мощности  на 
излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
информация.  (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха при 
гласуването).

СЕМ гласува с пет гласа «за» : 1. Да открие по инициатива на  “ОБЕРОН - 
РВС” ООД, представлявано от Валерия Спасова Лякова - Управител, в качеството му 
на  заинтересовано  лице,  процедура  за  провеждане  на  предстоящ  конкурс  за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  радиодейност  чрез 
използване  на  налични  и/или  изграждане,  поддържане  и  използване  на  нови 
далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Самоков.
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2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
за  гр.  Самоков,  включително  свободните  радиочестоти,  допустими  мощности  на 
излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
информация.  (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха при 
гласуването).

СЕМ гласува с пет гласа «за» : 1. Да открие по инициатива на  “ОБЕРОН - 
РВС” ООД, представлявано от Валерия Спасова Лякова - Управител, в качеството му 
на  заинтересовано  лице,  процедура  за  провеждане  на  предстоящ  конкурс  за 
предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  радиодейност  чрез 
използване  на  налични  и/или  изграждане,  поддържане  и  използване  на  нови 
далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за гр. Смолян.

2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
за  гр.  Смолян,  включително  свободните  радиочестоти,  допустими  мощности  на 
излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
информация.  (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха при 
гласуването). СЕМ  гласува  с  пет  гласа  «за»  :  1.  Да  открие по  инициатива  на 
“ОБЕРОН - РВС” ООД, представлявано от Валерия Спасова Лякова - Управител, в 
качеството му на заинтересовано лице, процедура за провеждане на предстоящ конкурс 
за  предоставяне  на  индивидуална  лицензия  за  осъществяване  на  радиодейност  чрез 
използване  на  налични  и/или  изграждане,  поддържане  и  използване  на  нови 
далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване за Стара Загора.

2. Да изиска от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 
техническите параметри, необходими за наземно радиоразпръскване за радиопрограма 
за гр.  Стара Загора, включително свободните радиочестоти, допустими мощности на 
излъчване,  възможни  точки  на  излъчване,  както  и  друга  необходима  техническа 
информация.  (Мария Стефанова, Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха при 
гласуването).

6. По заявление (вх. № 027-52/16.01.2006 г.) от “РАДИО ВИВА ХИТ” ЕООД – СЕМ 
възлага  на  отдел  “Лицензиране  и  регистриране”  да  изпрати  писмо  на  заявителя, 
съдържащо предложения текст – относно несъответствието на искането с чл. 16, ал. 2 
от ЗРТ, както и да използва приетата форма от СЕМ.
7.  Искане  (вх.  №  027-54/17.01.2006  г.  от  сдружение  “Християнски  център” за 
откриване  на  процедура  за  провеждане  на  конкурс  -  СЕМ  възлага  на  отдел 
“Лицензиране  и  регистриране”  да  изпрати  писмо  на  заявителя,  съдържащо 
предложения текст – относно несъответствието на искането с чл. 16, ал. 2 от ЗРТ, както 
и да използва приетата форма от СЕМ.
ІІ. Искане за издаване на регистрация за създаване на телевизионна програма – 
заявление (вх. № 027-65/19.01.2006 г.), подадено от ЕТ “Балиста – Даниел Божков”, 
за  издаване  на  регистрация  за  осъществяване  на  радиодейност  –  създаване  на 
радиопрограма,  разпространявана  в  гр.  Ловеч –  СЕМ  ще  изпрати  писмо  на 
заявителя за отстраняване на констатираните пропуски и недостатъци в представените 
към заявлението документи в законоустановения срок.  
ІІІ. Писмо на КРС (вх. № 027-51/16.01.2006 г. и 027-66/19.01.2006 г.) относно искания 
за изменение на индивидуални далекосъобщителни лицензии, по реда на чл. 27, т. 6 от 
Закона за далекосъобщенията:

1. Заявление  от  Българската  национална  телевизия  за  изменение  на 
индивидуална лицензия № 101-0151/22.12.2004 г. (за включване в лицензията 
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на  една  нова  ретранслаторна  станция  и  промяна  в  част  от  техническите 
параметри на втора станция) – СЕМ гласува с пет гласа “за” положително 
решение съобразно искането (Мария Стефанова,  Райчо Райков и Стефан 
Димитров не присъстваха при гласуването);

2. Заявление  от  “Класик  ФМ  Радио”  АД  за  изменение  на  индивидуална 
лицензия № 101-00724/31.10.2005 г. (изменението е във връзка с одобряване 
на работен проект с нова точка на излъчване) –  СЕМ  гласува с пет гласа 
“за”  положително  решение  съобразно  искането (Мария  Стефанова, 
Райчо Райков и Стефан Димитров не присъстваха при гласуването); 

СЕМ възложи на отдел “Лицензиране и регистриране” да подготви текст на 
типово  писмо  до  КРС,  в  което  да  бъде  отбелязано,  че  СЕМ  дава 
положително решение, само ако не се нарушава действащия радиочестотен 
спектър) .

ІV. По писмо на КРС (вх. № 027-09/16.01.2006 г.) във връзка с искане от “РАДИО 
ВЕСЕЛИНА” АД за  предварително разрешение за  прехвърляне на сто процента от 
капитала на дружеството на “ЕС БИ ЕС БРОУДКАСТИНГ ЮРЪП БИ ВИ”,СЕМ прие 
предложението да бъде изпратено писмо до КРС,  за да уточни със заявителя кое от 
подадените две искания е валидно (на предишното заседание бе докладвано относно 
искане за прехвърляне на капитала на далекосъобщителния оператор на две български 
търговски дружества).

ПО ТОЧКА “ПЕТА”:

Доротея  Петрова докладва относно АУАН № 104/20.12.2005 г.,  съставен на  “Дарик 
радио”  АД за  нарушение  на  чл.  55,  ал.  3  от  ЗЗ  (излъчване  на  непряка  реклама  на 
спиртни напитки в радиопредаване преди 22,00 часа) . (Докладна записка с вх. № 014-
1227-3/21.01.2006 г. е приложена към Протокол № 4).
Предвид резултата от гласуването по акта – с 4 гласа “за”  Лилия Райчева, Маргарита 
Пешева, Райна Николова, Тома Иванов), един “въздържал се” (Марко Семов) и 1 не 
присъствал  при  гласуването  (Стефан  Димитров)  предложението  Председателят  да 
наложи санкция за извършеното нарушение бе отложено за решение за заседание при 
по-пълен състав на Съвета. 

ПО ТОЧКА “ШЕСТА”:

Емилия  Станева  докладва  относно  проект  на  Закон  за  електронните  съобщения. 
(Докладна записка от Емилия Станева с вх. № 013-38/23.01.2006 г. е приложена към 
Протокол № 4). Емилияа Станева информира Съвета, че на 19.01.2006 г. е постъпило в 
СЕМ писмо от  Държавната  агенция  за  информационни  технологии  и  съобщения,  с 
което е отправена молба до СЕМ да даде становище или предложения по проект на 
Закон за електронните съобщения.  Поради обема на предложения проект за закон и 
краткото време, не е успяла в детайли да се запознае с него, но фрагментарно насочва 
вниманието на съветниците върху няколко момента. На първо място, този закон отменя 
сега действащия ЗД, като много от текстовете в проекта са буквално пренесени от сега 
действащия ЗД . С този закон ще се прекрати мандата на КРС; предвижда се той да 
влезе в сила от 01.01.2007 г. Правомощията на КРС (част от тях – тези, които касаят 
взаимоотношенията със СЕМ, е цитирала в докладната)  са идентични с тези от сега 
действащия  ЗД.  Единствена  разлика  има  в  текст,  касаещ  наземно  цифрово 
радиоразпръскване. Този текст е обсъждан продължително, когато е коментирано кой 
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трябва да е водещият орган при процедура за цифрово наземно радиоразпръскване – 
дали КРС или СЕМ. Тогава е прието, че КРС трябва да уведоми СЕМ, който да открие 
процедура  по  ЗРТ,  когато  чрез  наземно  цифрово  радиоразпръскване  се  осъществи 
радио-  и  телевизионна  дейност.  В  сега  предлаганата  редакция  се  казва  само 
“..уведомява СЕМ, когато  чрез  наземно  цифрово радиоразпръскване  се  осъществява 
радио- и телевизионна дейност”. 
След проведеното обсъждане СЕМ взе решенията: 

• СЕМ  възлага  на  отдел  “Правен”  да  подготви   до  30.01.2006  г.  изчистен 
вариант на проекта;

• СЕМ ще излезе със становище до 07.02.2006 г.
• СЕМ  ще  отговори  с  писмо  до  Държавната  агенция  за  информационни 

технологии  и  съобщения,  че  поради  сериозността  на  подготвяния  закон, 
СЕМ ще даде становището си, или предложения по внесения проект в срок 
до 07.02.2006 г.

 
ПО ТОЧКА “  СЕДМА”:  

СЕМ прие доклада от Таня Димитрова (вх. №013-421/10.01.2006 г.) относно справка за 
наблюдаваните  радио-  и  телевизионни  оператори  от  експертите  в  направление 
“Мониторинг” за периода 01.12.2005 г.– 31.12.2005 г.

ПО ТОЧКА “РАЗНИ”:

• Мария Стефанова докладва относно работната програма, която следва да бъде 
изпратена  в  МФ.  Всички  срокове  се  изместват  с  20  дни  по-късно.  На второ 
място,  постави въпроса относно заемане на длъжността  “Системен инженер”. 
При разглеждането на проекта на миналото заседание е обсъждано името на г-н 
Мишо  Бързанов,  като  нейното  предложение  е  той  да  бъде  нает  на   тази 
длъжност. 
След проведеното обсъждане СЕМ гласува с осем гласа “за” да бъде сключен 
граждански  договор  с  Михаил  Иванов  Бързанов   за  изпълнение  на 
задълженията  за  длъжността  “Системен  инженер”,   във  връзка  с 
изпълнението на програмата относно Компонент 2 (Договор за доставка на 
оборудване и софтуер) по проект ФАР
Решението да се доведе до знанието на отделите “ФСДЧР” и “Правен”.

• По писмо от ТВ АУТОР (вх. № 013-43/20.01.2006 г.) относно молба за среща със 
СЕМ, Съветът  реши, че  ще проведе исканата среща след попълване състава на 
СЕМ с новите членове.

• СЕМ ще вземе  решение  относно  изплащане  на  възнаграждение  за  превод  от 
английски на български език на материала “Предложение на Полската делегация 
за ревизия на ЕКТТ” на следващото заседание

Приложени документи към Протокол № 4:
1. Докладна записка от Веселина Петрова относно  проект на Тарифа за таксите за 

радио- и телевизионна дейност с вх. № 013-41/23.01.2000г.
2. Докладна записка от д-р Райна Николова относно процедурите по лицензиране с 

вх. № 013-1219/23.01.2006 г.
3. Предложение от доц. д-р Лилия Райчева относно становището на СЕМ с вх. № 

013-903/20.01.2006 г.
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4. Докладна записка от Борислав Шабански и Антоанета Лозенска – Тодорова с вх. 
№ 013-44/20.01.2006 г.

5. Докладна записка от Доротея Петрова относно АУАН № 104/20.12.2005 г. , с вх. 
№ 014-1227/20.01.2006 г.

6. Докладна  от  Емилия  Станева  относно  проект  на  Закон  за  електронните 
съобщения с вх. № 013-38/23.01.2006 г.

7. Докладна записка от Таня Димитрова с вх. № 013-421/10.01.2006 г.
8. Писмо от ТВ АУТОР с вх. № 013-43/20.01.2006 г.

ЧЛЕНОВЕ НА СЕМ:

Лилия Райчева Маргарита Пешева
  .................. ..................

Мария Стефанова Марко Семов
  .....................  

Райна Николова Стефан Димитров
 ..................   .................... 

Тома Иванов              ..................... ЮлианаТончева   отсъства
Райчо Райков 
Председател 
   на СЕМ

  ...................
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